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WNIOSEK O DOSTĘP DO INFORMACJI PUBLICZNEJ 

 

 

Na podstawie art. 1 ust. 1 Ustawy o dostępie do informacji publicznej, uprzejmie proszę  

o udzielenie mi następujących informacji: 

 

1. Czy Urząd Miasta Katowice wypowiedział umowę dzierżawy terenu ( nr działki 88/50,  

nr obrębu 0003 , karta mapy 89 ) właścicielowi pubu znanym mieszkańcom pod nazwą Bar 

Okrąglak ?  

2. W przypadku twierdzącej odpowiedzi na pytanie nr 1, jaka była przyczyna wypowiedzenia 

umowy dzierżawy terenu ?  

3. Czy pośrednią lub bezpośrednią przyczyną wypowiedzenia umowy dzierżawy terenu Bar 

Okrąglak jest planowana inwestycja przebudowy skateparku ?  

4. Czy Urząd Miasta Katowice planuje przebudowę skateparku, który znajduje się  

w sąsiedztwie Parku Zadole przy ul. Wczasowej ?  

5. W przypadku twierdzącej odpowiedzi na pytanie nr 4, czy przebudowa skateparku będzie 

się wiązać z wycinką drzew lub krzewów i jeśli tak to w jakiej ilości? 
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6. W przypadku twierdzącej odpowiedzi na pytanie nr 4, czy przebudowa skateparku będzie 

obejmowała również sąsiednie działki ( między innymi działkę nr 88/50 , nr obrębu 0003 , karta 

mapy 89 ) ?   

7. Czy Urząd Miasta Katowice planuje wykonać zadaszenie skateparku w obecnych wymiarach 

lub jeśli zakłada się powiększenie obiektu to w wymiarach przewidywanych/docelowych?  

W jakim przewidywanym terminie? 

8. Czy zadaszenie skateparku będzie się wiązać z wycinką drzew lub krzewów i jeśli tak to  

w jakiej ilości?  

9. Czy Urząd Miasta Katowice planuje budowę nowych lub rozbudowę obecnych parkingów 

na terenie / lub w bezpośrednim sąsiedztwie Parku Zadole ?  

10. W przypadku twierdzącej odpowiedzi na pytanie nr 9, czy podane inwestycje będą się 

wiązać z wycinką drzew lub krzewów i jeśli tak to w jakiej przewidywanej  ilości ? 

 

 

            

 

            Z wyrazami szacunku 

 

Dorota Żywica 

                                                                    Inicjatywa Mieszkańców Osiedli Kokociniec i Sadyba  

                                                                       Kama Klimsa 

                    Zielona Ligota-Panewniki 


